
Z A P I S N I K  

sa 16. sjednice Općinskog vijeća Općine Kukljica 

 

Održane dana 07. prosinca 2022. godine s početkom u 18:00 sati u Multimedijalnom centru 

Općine Kukljica. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Ante Martinović otvara šesnaestu sjednicu Općinskog vijeća i 

pozdravlja prisutne. Administrativni tajnik Općine Kukljica Ivona Cukar pojedinačnom 

prozivkom utvrđuje nazočnost vijećnika na današnjoj sjednici.  

 

Pročelnica se ispričava u ime odsutnih vijećnika koji nisu mogli prisustvovati na današnjoj 

sjednici. 

 

Konstatira se da su na današnjoj sjednici prisutni sljedeći vijećnici:  

Milorad Košćica, Ante Martinović, Rajna Grzunov i Davor Lonić. 

 

Odsutni vijećnici: Dragana Filipi, Ante Korčulanić i Ante Mavra.  

Osim gore navedenih vijećnika na sjednici prisustvuju Marin Boško, općinski načelnik i 

pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Kukljica Zorana Tomasov Majpruz. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća konstatira da je prisutno 4 vijećnika, te da postoji potrebna većina 

za pravovaljano donošenje Odluka.  

 

Predsjednik vijeća Ante Martinović naglašava kako je njegovo „novo“ službeno ime Ante Boris 

Martinović obzirom da je promijenio osobnu iskaznicu te moli da ubuduće to ime bude  

navedeno kod poziva, prozivke te zapisnika. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća prije usvajanja dnevnog reda daje prijedlog nadopune dnevnog 

reda odnosno zahtjev Marte Maričić za iznajmljivanje općinskog prostora kao poslovni prostor, 

koji bi kao nadopunu stavio pod 4. točku dnevnog reda. 

Nadalje, ističe kako je Marta zamolila da se zahtjev pročita, te kaže kako bi trebalo donijeti 

nekakav Zaključak o tome. 

Općinski načelnik napominje kako to nije u ovlastima vijeća što god da se odluči. 

Predsjednik vijeća daje prijedlog nadopune 4. točke dnevnog reda na glasanje.  

 

Prijedlog usvojen jednoglasno (4 glasova za). 

 

Predsjednik vijeća predlaže sljedeći dnevni red s izmjenom 

 

1. Pitanja i odgovori.  

2.  Verifikacija zapisnika s 15. sjednice Općinskog vijeća. 
3. Priprema za donošenje Proračuna, procedura, detaljni plan Proračuna, 

amandmani i rasprava. 

4. Zahtjev za najam prostora od Marte Maričić. 

 

Predsjednik vijeća predloženi dnevni red sa nadopunom daje na usvajanje.  

Dnevni red usvojen jednoglasno (4 glasova za). 

 

 

 



Ad. 1. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara prvu točku dnevnog reda Pitanja i odgovori te pita 

vijećnike ima li zainteresiranih za raspravu. 

Predsjednik vijeća postavlja pitanje obzirom da mu se mještanka  Vesna Benić obratila kako je 

bila u prostorijama općine za formular za dobivanje božićnice te da joj je rečeno da nju to ne 

pripada. Načelnik pojašnjava kako se njemu osobno nije obratila, te iako spada u kategoriju 

nezaposlenih mora biti prijavljena na Zavod za zapošljavanje kako bi stekla pravo na dobivanje 

božićnice. Predsjednik vijeća navodi kako je on shvatio da joj je rečeno da ne ostvaruje pravo 

pošto honorarno radi, što je pročelnica negirala. Gospođa Vesna Benić je izjavila da će donijeti 

potvrdu s Mirovinskog da je nezaposlena, na što joj je pročelnica odgovorila da je potrebna  

potvrda sa Zavoda za zapošljavanje te joj je dala formular. 

Načelnik ukratko pojašnjava kategorije te uvjete koji su potrebni za ostvarenje prava na 

božićnicu.  

Nije više bilo pitanja te predsjednik vijeća zatvara prvu točku dnevnog reda. 

 

 

 

Ad. 2. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara drugu točku dnevnog reda, Verifikacija zapisnika sa 15. 

sjednice Općinskog vijeća Općine Kukljica od dana 20. listopada 2022. godine s početkom u 

18:00 sati. 

Predsjednik ističe da je pročitao zapisnik te da nije baš nešto kompletan ali da nije želio stvarati 

neke dodatke.  

Vijećnica Rajna Grzunov navodi obzirom da ona i vijećnik Davor Lonić nisu tada bili prisutni,  

ne mogu ocjenjivati zapisnik s prethodne sjednice. 

Vijećnik Milorad Košćica napominje kako nije dobio zapisnik na mail koji mu je prepunjen te 

moli pročelnicu da mu šalje na drugi mail. 

 

Predsjednik daje na verifikaciju zapisnik sa 15. sjednice Općinskog vijeća Općine Kukljica. 

Zapisnik je verificiran jednoglasno, 4 glasova za. 

 

 

Ad. 3. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara treću točku dnevnog reda Priprema za donošenje 

Proračuna, procedura, detaljni plan Proračuna, amandmani i rasprava. 

 

Predsjednik vijeća ističe kako je on predložio ovu točku te da će dati svoje obrazloženje. 

Navodi da su vijećnici dobili materijale, ali da nema smisla raspravljati o proračunu na 3. razini 

jer se ništa iz njega ne vidi. Uputio je mail načelniku za dostavom prijedloga proračuna na 5. 

razini, kako bi znali o čemu raspravljaju, kako su rashodi raspoređeni te kako bi mogli davati 

nekakve amandmane, međutim, nije dobio odgovor ni mail te pita načelnika zašto. 

Načelnik odgovara da će dobiti sve u svoje vrijeme po proceduri. 

Predsjednik vijeća pita da li su vijećnici s liste načelnika usuglašavali proračun ili načelnik zna 

što njima treba. 

Vijećnik Milorad Košćica ističe kako načelnik daje prijedlog, da oni mogu dati amandmane te 

da je načelnik predlagatelj proračuna. 

Predsjednik vijeća navodi primjer slične situacije u Zadru gdje su se više puta sastajale oporbe, 

gdje se raspravljalo, davalo amandmane te kaže ako ne postoji sigurna većina, onda se ne može 

tako ponašati, tj. ne bi se trebalo tako ponašati. 



Vijećnik Davor Lonić navodi kako se slaže s predsjednikom vijeća, pita zašto se ne može dobiti 

peta razina prijedloga proračuna, naglašava da zna da se ne usvaja na petoj razini, ali iz treće 

razine se ništa ne vidi te se o takvom proračunu ne može raspravljati. 

Također ističe kako svi opći akti koje donosi jedinica lokalne samouprave po zakonu moraju 

ići na javnu raspravu, na javni uvid, a pogotovo Proračun kao  jedan od najvažnijih dokumenata. 

Nadalje, navodi kao niti jedan opći akt u Kukljici ne ide na javnu raspravu ali da bi trebao  bar 

Proračun koji je jedan od najznačajnih dokumenata od općih akata koji se donosi. 

Vijećnik Davor Lonić kaže kako se prihvaćanjem ovog proračuna krši zakonska procedura jer 

nije bio na javnom savjetovanju. 

Navodi kako mještani nisu omogućeni da ga vide, da daju svoje primjedbe, 30 dana treba biti 

na javnoj raspravi kao što piše u zakonu, a to da se ne da vijećnicima na razini na kojoj mogu 

raspravljati o tome, nije u redu, te da on o ovakvom proračunu ne može raspravljati jer je 

napisan na 5. razini, dakle postoji. 

Predsjednik vijeća pita  da li to znači da kad bi ga takvog i usvojili,da ga Ustavni sud može 

rušiti jer nije prošao zakonski propisanu  proceduru. 

Davor Lonić potvrđuje kako bi ga sud mogao rušiti jer je odluka donesena mimo zakona o pravu 

na pristup informacija. 

Općinski načelnik postavlja pitanje da li je državni proračun bio u javnom savjetovanju. 

Vijećnik Davor Lonić odgovara potvrdno za gradski i županijski proračun. 

Nadalje, kaže kako nije vidio da je prijedlog Proračuna Općine Kukljica objavljen, da nije 

mogao naći, na što općinski načelnik odgovara kako je prijedlog Proračuna objavljen te da nije 

u pravu da opći akti Općine Kukljica ne idu na javno savjetovanje. 

Nadalje općinski načelnik pita koliko je u zadnjih godinu ipo dana vijeće izglasalo raznih 

odluka, zaključaka, bili su razni vijećnici, klubova vijećnika odnosno predlagači tih akata, i 

nijedan akt nije uključen u javno savjetovanje, generalno. 

Vijećnik Davor Lonić kaže kako je svaki akt trebao ići na javno savjetovanje.  

Općinski načelnik navodi da je onda sve nepravilno,  da on radi nepravilno kad vijeće akte koje 

predlaže ne da prije  na javno savjetovanje. 

Vijećnica Rajna Grzunov kaže da zato imamo pročelnike koji su pravno potkovani te da oni 

trebaju dati sugestiju, onda to možda ne ide na vijeće nego na slijedeću sjednicu kad prođe rok, 

ističe kako ne bi znala za to da vijećnik Davor  Lonić nije spomenuo, jer nije upućena u tu 

proceduru. 

Općinski načelnik kaže kako je Županija išla u skraćeni rok,10 ili 15 dana, a ne 30 te da je sve 

po zakonu. 

Vijećnik Davor Lonić kaže da je po pravilu najmanje 30 dana te pita načelnika da li je bilo na 

javnom savjetovanju. 

Načelnik odgovara da je sve napravljeno po zakonu. 

Predsjednik vijeća pita tko je pisao prijedlog proračuna. 

Želi istaknuti način na koji je pisan ovaj Proračun i zašto trebamo 5. razinu pa navodi primjer. 

Predsjednik vijeća kaže kako je letimično pogledao, ali je neke stvari prekontrolirao. 

Komunalna infrastruktura, plan za 2023 god., imamo 270 000 €, a u programu održavanja koji 

je sastavni dio proračuna je 100 000 € + građenje 128 000 € što je 228 000 €, proračun je 270 

000  €, brojke se ne slažu. 

Zatim navodi održavanje i uređenje javnih površina 55 000 €, a u programu održavanja je 

predviđeno  100 000 €. 

Načelnik napominje kako su točne brojke prihoda i rashoda, te naglašava da program ne sadrži 

sve iz plana proračuna. 

Predsjednik vijeća ističe kako je u planu proračuna i programu 50 % razlike. 

Načelnik pojašnjava  kako je 100.000 €, jer tu ulazi struja, održavanje javne rasvjete i materijal 

te da je  to  dio tog programa. 



Predsjednik vijeća kaže kako se brojevi ne mogu razlikovati, dok načelnik pojašnjava da je 

možda na drugoj poziciji zbrojeno. 

Predsjednik vijeća nadalje navodi primjer, izgradnja objekata i uređenje komunalne 

infrastrukture, u programu građenja je 128 000 €, a  u planu proračuna 215 000 €. 

Općinski načelnik navodi da je razlika u tome jer tu ne ulazi  škola od 58 000 € te pojašnjava 

kako to ne ulazi u program građenja iako je u proračunu te da  ne bi imao ništa protiv da ide. 

Nadalje, Općinski načelnik  pojašnjava kako se radi o obnovi škole, odnosno o  Sporazumu sa 

Županijom. 

Općinski načelnik daje primjer za gradnju kanalizacije Gnjoišća te pojašnjava da neke stavke 

ne bi ulazile u program građenja. 

Predsjednik vijeća nabraja još primjera gdje se ne slažu brojke iz proračuna s programom, 

izgradnja, asfaltiranje cesta i nogostupa, trgova, parkirališta i raskrižja s opremom,  u planu 

proračuna je predviđeno  60 000 € a  u programu 48 000 €  25% više, te ističe modernizaciju 

javne rasvjete kao posebnu priču. 

Za modernizaciju javne rasvjete za 2022. god. u proračunu je bilo predviđeno 385 000 kn, te da 

je na njegov upit rečeno da za to postoji projekt, a ništa nije napravljeno, ta modernizacija je 

negdje nestala a sad je predviđeno za ugradnju nove rasvjete 30 000 ili 15 000. 

Općinski načelnik kaže da je to područje kod Gospe, te da sve piše u obrazloženju plana. 

Nadalje pojašnjava kad je zbrajao u tekstualnom dijelu, da je 98 % prihoda razjašnjeno ili čak 

100%, sve tamo piše. 

Općinski načelnik navodi predsjedniku vijeća da on brka plan za 2023.god. sa donesenim 

planom za 2022. god. 

Predsjednik vijeća kaže kako on ništa ne brka, napravljeno nije, kao ni rebalans. 

Općinski načelnik kaže kako će rebalans biti napravljen ubrzo, te da daje 10-ak točaka u 

proceduru za sjednicu vijeća, a među njima je i rebalans. 

Predsjednik vijeća nadalje navodi primjer, kapitalne pomoći trgovačkog Društva Sabuša, 

nejasno je, predviđeno je 14 000 € a znamo da je gubitak već 480 000 Kn. Općinski načelnik 

kaže da točno zna na što misli i da će se na slijedećoj sjednici to pojasniti, te naglašava da smo 

u ovoj godini donosili  i isplatili 2 odluke za pokriće gubitka, te da će biti potrebno još. 

Općinski načelnik kaže kako će sve biti jasno u dobivenom materijalu. 

Nadalje pojašnjava, kako je u rebalansu  tamo otišlo preko 1.000 000 Kn, bilo je u planu 420. 

000,00 Kn sa odlukama vijeća preko milijun.  

Predsjednik vijeća kaže kako se u knjigovodstvu brojke moraju slagati što potvrđuje i  vijećnica 

Rajna Grzunov. 

 

Općinski načelnik navodi kako se sve slaže, te da je jedina veća stavka vezana za  obnovu škole 

koja ne ulazi u program.  

Predsjednik vijeća dalje nabraja, javna ustanova predškolskog i osnovnog odgoja i obrazovanja 

planirano je 56 430 € a u programu je 72 930 €. 

Općinski načelnik pojašnjava kako to on nije radio te da oni imaju vlastiti prihod. 

Programska djelatnost kulture, u programu je 4.500 €  a u planu stoji  20 700 €, 4 puta više... 

Načelnik pojašnjava da se na toj razini to zbroji te da  postoje kategorije. 

Vijećnica Rajna Grzunov navodi kako u Programu javnih potreba u školstvu u članku 21. stoji 

da se predviđa za Program javnih potreba u školstvu i predškolskom odgoju i naodgoju i 

naobrazbi u 2023. god 72 930 €,  a onda stipendije studentima 13 000 €  pa sufinanciranje 

radnog materijala 3.500 €, pa Dječji vrtić Manulica 65 000 € , te da je to  premašilo ovih 72 

000 € koje su navedene. 

Načelnik pita vijećnicu Rajnu Grzunov kako ona zna da se to odnosi na  ovih 72 000 € te 

pojašnjava kako su ovo samo dijelovi proračuna, ovi  programi.   

Vijećnica Rajna Grzunov odgovara da u članku 2 to piše.  



Vijećnica Rajna Grzunov čita načelniku  program javnih potreba u školstvu u kome se predviđa 

72 930 €  idu dvi točke i navodi  kako joj nije jasno jer da je ovo najjednostavnija tablica. 

Vijećnik Davor Lonić navodi  kako je u programu navedeno sve  pojedinačno. 

Načelnik navodi kako ovih 8 ili 9 programa imaju određeni iznos, ali tih 8 ili 9 programa ne 

sadrže sve stavke rashoda 

Vijećnica Rajna Grzunov navodi da joj i dalje nije jasno i postavlja pitanje koliko je predviđeno 

za potrebe prehrane u vrtiću. 

Načelnik pojašnjava da je na vrtić išlo oko 230 000 Kn na godinu, to je sad dupli iznos za cijelo 

poslovanje. 

Vijećnica Rajna Grzunov pita kako je riješena prehrana, da li imaju topli obrok, navodi da sad 

imamo još jednu osobu više zaposlenu čime su i troškovi veći. 

Općinski načelnik kaže spomenutoj vijećnici  da pita roditelje. 

Načelnik upućuje vijećnicu Rajnu do ode do vrtića, vidi kakva je situacija, kakva je  hrana, da 

se raspita, dok ona odgovara da zato vijeće za takve stvari ima njega kao načelnika koga mogu 

pitati. 

Vijećnica Rajna Grzunov  kaže da ju zanima kako je riješena  prehrana i da očito postoji neki 

problem, jer  bi inače on to sam rekao. 

Vijećnica Rajna Grzunov ponavlja pitanje kako je riješena prehrana i moli načelnika za 

odgovor. 

Načelnik pojašnjava kako se hrana dovozi, kako je to prvih mjesec, dva, to obavljao Blaž Milić, 

restoran Udica, nakon toga se tražilo po otoku, međutim u zimskom periodu nitko ne radi te je 

naša odgajateljica  Anita iz vrtića našla restoran u Zadru koji vrši catering. 

Vijećnica Rajna Grzunov ističe kako je mogao odmah odgovoriti da imaju catering te da  djeca 

dobivaju  topli obrok. 

 

Predsjednik vijeća Ante Boris Martinović ponovno naglašava zašto je tražio 5 razinu proračuna 

i koja je razlika. 

Dakle, navodi da  za 2023. godinu imamo ovaj akt Administrativno tehničko i stručno osoblje, 

imamo rashode, materijalni rashodi 190 420 € , i iz toga što vidimo, apsolutno ništa. 

Nadalje, ističe kako lani kad smo dobili 5. razinu proračuna, tu spada električna energija, javna 

rasvjeta, poštarina, internet, mobitel, deratizacija, dezinsekcija, zbrinjavanje životinja, 

reprezentacija, članarine itd.. 

Navodi da je sve to skriveno u ovoj točki. 

Načelnik navodi da je povećanje najviše radi struje i javne rasvjete. 

Predsjednik vijeća napominje da želi pokazati što se vidi na 5. razini  a što skriva  treća razina 

te da se ne može raspravljati o proračunu na ovoj razini, niti može dignuti ruku a da ne zna za 

što. 

 Pita, da kako možemo davati bilo kakav amandman na materijalne rashode kad ne znamo što 

je u tome predviđeno. 

Općinski načelnik kaže da je sve napisano, razjašnjeno,za svaku stavku, opisno, 80 % rashoda 

99 % prihoda u obrazloženju. 

Predsjednik vijeća postavlja pitanje da li  piše što su materijalni rashodi i koliki su. 

Načelnik odgovara da ne piše koliki su ali  najznačajniji da pišu. 

Predsjednik vijeća navodi da je apsurd na ovoj razini  raspravljati, donositi zaključke i odluke, 

te kaže ako načelnik  da petu razinu da će se  raspravljati o proračunu, ako ne, vidjeti će što će 

napraviti. 

Rasprava je završena te predsjednik vijeća zaključuje 3. točku Dnevnog reda. 

 

 

 



Ad.4. 

Predsjednik otvara 4. točku Dnevnog reda, Zahtjev za najam prostora od Marte Maričić, poslala 

je mail, te zamolila da se pročita njen zahtjev. 

Predsjednik vijeća čita zahtjev kako bi Marta iznajmila prostor bivše Ite koji bi koristila kao 

poslovni  prostor svog obrta za izradu predmeta od keramike, eventualno bi održavala edukacije 

te prodaju, bio bi aktivan cijelu godinu, zanima je cijena kvadrata  prostora te pod kojim 

uvjetima se prostor može  iznajmiti obzirom da nije dobila nikakav odgovor od 6. mj,  što je 

ponovila prije dva tjedna. 

 Predsjednik vijeća pita načelnika kakvo je to ignoriranje naših mještana koji imaju potrebe od 

općine  te zašto nije dobila odgovor. 

Načelnik ne želi ulaziti u raspravu jer kaže da možda i nije sve ovako kao što piše u zahtjevu. 

Predsjednik vijeća kaže kako bi volio da vijeće donese Zaključak, on bi volio, naglašava da je    

Marta vrijedna, radi , znamo da je bila u turističkoj zajednici, dala  je otkaz, nije željela  biti na 

grbači općine, te se je upustila u privatne poduzetničke vode. 

Predsjednik vijeća kaže kako je ovo tragedija da se niti ne odgovori na upit, na molbu, da zna 

na čemu je. 

Predsjednik vijeća ponavlja da bi volio  da  se donese neki Zaključak na vijeću. 

Vijećnik Davor Lonić iznosi mišljenje kako bi trebalo da se imovina općine racionalno koristi, 

da općina uprihodi maksimalno što se uprihoditi može, kaže da se prostor ne mora iznajmiti 

Marti, može se iznajmiti bilo kome, nek se da  natječaj, ko dobije, dobije, da ne stoji bez veze 

kao neiskorištena imovina. 

Vijećnik Davor Lonić navodi da se bilo koji prostor koji stoji neiskorišten, da na natječaj, da ga 

se aktivira, da se nešto uprihodi, da se ljudima omogući da rade, zašto ne, tko god je 

zainteresiran da se može javiti. 

Predsjednik vijeća i Općinski načelnik se slažu sa prijedlogom. 

Predsjednik vijeća daje prijedlog da se donese Zaključak kojim bi se prostor stavio na 

raspolaganje, na javni natječaj kako bi se mještani mogli javiti na njega i koristiti ga,  kao i 

drugi prostori. 

 

Vijećnik Milo Košćica navodi kako prostor već ima namjenu, te da ne zna kako ga  iznajmiti 

za nešto. 

Predsjednik vijeća pita za  koju  to namjenu, nek se kaže  pa se neće o tome dalje raspravljati. 

Vijećnik Davor Lonić pita  kome je prostor namijenjen. 

Vijećnik Milorad Košćica kaže da se prostor  očito koristi,  ako se prostor koristi, ima već 

namjenu za nešto, te da je to  u nadležnosti načelnika. 

Općinski načelnik kaže kako je to općinski prostor koji koristi općina, ali da postoji i prostor 

do, kojeg općina koristi isto kao skladište samo je veći. 

Vijećnik Davor Lonić daje prijedlog  nek se jedan od tih prostora stavi u gospodarsku funkciju. 

Vijećnik Milodrad Košćica kaže da  možemo dati preporuku načelniku da razmotri sve prostore 

koji se mogu iznajmiti. 

Predsjednik vijeća kaže kako je  poslano pismo namjere, te da na njega treba odgovoriti bez 

obzira na sve. 

Predsjednik vijeća daje Zaključak da se prostor bivše Ite da na javni natječaj za obavljanje 

gospodarske djelatnosti na glasanje. 

Općinski načelnik pita kolika bi bila cijena najma.  

Vijećnik Davor Lonić kaže nek dobije tko da više te da se objavi javni natječaj. 

Vijećnik Milorad Košćica ponavlja da takvu odluku donosi isključivo Općinski načelnik te kako 

je to  u  njegovoj nadležnosti. 

 



Vijećnici međusobno raspravljaju kako bi sve slobodne prostore u vlasništvu Općine Kukljica 

trebalo staviti u gospodarsku funkciju. 

Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Zaključak da se prostor bivše Ite do ulaza u 

Općinu daje na javni natječaj za obavljanje gospodarske djelatnosti.  

 

Zaključak usvojen sa 3 glasa za, 1 glas suzdržan (Milorad Košćica).  

 

Predsjednik Općinskog vijeća zatvara 4. točku dnevnog reda.  

 

Nije bilo više zainteresiranih za raspravu, predsjednik vijeća konstatira da je dnevni red 16. 
sjednice iscrpljen te zaključuje sjednicu. 
 

 Završeno u 18,52. sati. 

 
 

Tonski zapis sjednice čuva se u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Kukljica.  

 

 

ZAPISNIČAR     PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA 

Ivona Cukar                    Ante Boris Martinović, v.r.  

      

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


